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Vragen Ik constateer de laatste weken dat steeds vaker de verlichting tot laat 
in de avond aan staat in ruimtes waar niemand meer aanwezig is van 
het gemeentehuis. D66 vindt dat de gemeente zelf het goede 
voorbeeld moet geven op het gebied van duurzaamheid.

Vragen
1. Bent u bekend met deze situatie?
2. Kunt u hier iets tegen doen?
3. Zo ja, op welke termijn?

Ambtelijk advies Datum: 25 oktober 2022

1. Wij zijn bekend met deze situatie. Deze situatie is ontstaan door 
een smeulbrand eind augustus. Hierdoor is het licht ontregeld.

2. Onze leverancier komt dit in week 43 repareren. Door levertijd 
van apparatuur en ziekte van de monteur heeft het langer 
geduurd dan verwacht en er was geen alternatieve oplossing 
zonder andere problemen te creëren.

3. De verwachting is dat dit in week 43 opgelost wordt.
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